
Møde referat 19. september 2022 

 

 

Tilstedeværende Finn, Claus, Casper, Frode og Steffen 

Brostenopgave Tilbuddet lyder på 235.000,-, hvilket er langt 
over det budget som bestyrelsen er godkendt 
til at handle på, fra generalforsamlingen. 
 
Tilbuddet er afhængigt af, at vi får lavet de 
resterende kantsten ved samme lejlighed – 
denne opgave er allerede budgetteret og vil 
blive udført, som planlagt. 
 
Derfor er der behov for en ekstraordinær 
generalforsamling for at få et mandat til, at 
godtage overstående tilbud. 
 
Alternativet til dette er, ikke at gøre noget og 
risikerer påbud fra kommunen. Prisen vil 
forventeligt være højere ved dette alternativ og 
det vil bestyrelsen derfor IKKE anbefale. 

Ekstraordinær Generalforsamling Datoen vil være den 25. oktober kl 20 – stedet 
bliver undersøgt i denne uge, hvor indkaldelsen 
vil blive udsendt. 
Brostensbudgettet vil være eneste emne på 
agendaen. 

Asfalt Asfalten der er lagt på nuværende tidspunkt er 
ikke køn, men kan holde i op til 5 år. Vi afventer 
derfor, at lægge slidlaget på, da de nuværende 
priser er helt stukket af. 

Tidsplan for Vejprojektet HOFOR har tilkendegivet overfor Finn at 
arbejdet (alle opgaver) er færdiggjort med 
udgangen af uge 41. Pladsen er altså ryddet og 
der er sået græs på den store plæne.  
Pt er der en forsinkelse omkring mullen, som 
skal i de sidste bede og i opsamlingsbassinet – 
dette brude være løst i løbet af en uges tid.  

Pileurt HOFOR er blevet rykket igen for at håndtere 
pileurten på fællesarealerne – der er ikke rigtigt 
blevet leveret på denne opgave trods løfter om 
dette. 
Vores gartner overtager opgaven når HOFOR 
har afsluttet deres opgaver. 

Gartner Gartneren kommer efter HOFOR har ryddet 
pladserne og trimmer træerne og hækken, så 
det ikke genere naboerne og fodgængere. 

Næste møde 1.November hos Finn kl 20.00 


